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Notulen van vergadering ••shKM" _ 
'^ / - ^gehouden op Maandag 28 Juni 1954, in de Trèveszaal, 
MfosS^/77 vangen 's morgens om elf uur en 's middags voor tg 

aange-
gezet 

mê. •President Drees en de Ministers 
De Bruijn, Cals, Donker, Kernkamp, 

Staf, Suurhoff, 
; zijn de Minis-

^ Aanwezigs De Minister-
Beel, Beven, 
Van de Kieft, Luns, Mansholt, 
Van Thiel en Zijlstra (Afwezig 
ters Algera en Witte) 

Tevens is aanwezig bij punt 16 Staatssecretaris 
Van den Berge 

Secretaris % J.Middelburg 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

Zie Middagvergadering 

k 
da. 

6&4L 
Buitenlands beleid 

(P 

De_EDG (Zie notulen MR dd. 21 Juni 1954, punt 3 a) 

/ Minister Beven doet verslag over de bespreking 
m§VSpaak en Bech in Luxemburg. Bij deze bespreking bleek, 
dat ook Spaak geen nota meer wilde verzenden en zich oók 
niet wilde baseren op artikel 132 van het EDG-verdrag. Men 
is tot de conclusie gekomen, dat Benelux het initiatief 
tot het bijeenroepen van de zes Ministers van Buitenlandse 
Zaken moet nemen. Spaak, die op het ogenblik voorzitter 
van de groep van zes Ministers is, heeft de Ministers uit
genodigd. Overwogen is om eerst nog ondershands met Mendes 
France te spreken, maar hiervan is afgezien, omdat men 
de Benelux-stap wilde doen vó*<5r Amerika en Engeland over 
deze kwestie spraken. Aan Amerika en Engeland is gevraagd 
even tijd te laten voor dit initiatief, hetgeen aan Ameri
kaanse en Engelse zijde goed is opgenomen. De uitnodiging 
is aanstonds aanvaard door Adenauer en de Italiaanse Minis
ter van Buitenlandse Zaken. Intussen was bekend geworden, 
dat Mendes Trance aan twee Ministers opdracht had gegeven 
om tot een compromis inzake het EDG-verdrag te komen, welk 
compromis hij aan het Franse Parlement wilde voorstellen; 
zonodig zou hij daaroserbilateraal overleg met de andere 
vijf landen plegen. Het was daarom nuttig te laten merken, 
dat er nog andere partners van het EDG-verdrag waren 
belaLve Frankrijk. Mendes France heeft op de invitatie van 
Spaak onofficieel geantwoord, dat hij geen tijd voor het 
EDG-verdrag had, welk antwoord door de Belgische Ambassa
deur niet is geaccepteerd. Volgens het officiële antwoord, 
dat in ,Brussel is gegeven, was Mendes France wel bereid 
tot een bespreking van de zes Ministers, 
blik nog niet gereed daarvoor. 

maar op het ogen-
Ho e wel Spaak tevoren van 
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de Minister-President over pensioentechnische punten zal 
spreker gaarne nader laten bekijken. De Minister-President 
begrijpt de moeilijkheden met betrekking tot de status 
niet. Als de Kamer niet wenst, dat de Ar.tillerieinrichtingen 
een NV worden, kan men er een Staatsbedrijf van maken. 

Minister geel antwoordt op een opmerking van de 
Minister-President, dat het beter lijkt terug te grijpen 
op de oude regeling, aangezien bij verrekening van de 
ingehouden bedragen met de inkoopsommen een latere datum van 
invoering der regeling zal moeten worden bepaald, hetwelk 
betekent, dat met de inkoop grotere bedrage zullen zijn 
gemoeid. 

Minister Staf is van mening, dat deze materie 
(van de status der Artillerieinrichtingen) geregeld 
moet worden| de kwestie hangt al lang, Aangezien de 
pensioenkwestie er tussendoor speelt, is besloten deze 
afzonderlijk te houden, waarbij de voorbereidingen aan 
Binnenlandse Zaken zijn gelaten. De Minister-President 
merkt op, dat in de toelichting wordt_vermëTd, dat hét 
personeel niet de lasten van de vertraging in de rege
ling van deze kwestie moet dragen, maar men betaalt 
reeds geruime tijd een lage pensioenpremie. Minister 
Staf erkent dit, maar er zijn ook personeelsleden boven 
zeventig jaar, die nog geen pensioenrechten hebben. 

De Minister-President stelt voor, dat men nog 
nader overleg over de besproken punten zal plegen. De 
Raad verklaart zich hiermede accoord en aanvaardt overigens 
het wetsontwerp. 

13» De aanstaande conferentie van Ministers van Landbouw in 
Parijs inzake de organisatie" van~Hë Europese agrarische 
markten "("Brief van de Minister_van Landbouw, Visserij" en 
Voedselvoorziening dd. 24 Juni 1954, nr 3250, met bijlage) 

Minister Beel stelt de vraag of het niet eigen
aardig is, dat ten aanzien van het verkeer een afwijkend 
beleid in de Europese sector wordt gevoerd van wat thans 
voor de landbouw wordt voorgesteld. Minister Zijlstra 
stelt de vraag of Minister Mansholt niet vreest, dat de 
besprekingen in de richting gaan van productenovereenkom
sten, waarmede men dan één groot Europees landbouwprotocol 
zou hebben gekregen. 

Minister Mansholt antwoordt Minister Beel_, dat 
hij de ad hoc o rga n is atië—vo o r het verkeer in principe 
niet juist acht. Hij ziet daarin een gevaar, hetgeen echter 
bij het verkeer niet zo sterk spreekt, omdat daar 
veel technische vraagstukken aan de orde zijn. Dit ge
vaar is wel groot bij de landbouw. Het is dan ook moge
lijk, dat men via de ad hoc organisatie naar producten
overeenkomsten gaat streven. Wat de feitelijke ontwikke
ling betreft gelooft spreker niet, dat het zo'n vaart zal 
lopen met de productenovereenkomsten. Het is de bedoeling', 
dat de organisatie geplaatst zal vorden in het kader van 
de OEEC; daarin vindt de coördinatie met de andere eco
nomische vraagstukken plaats. Spreker gelooft niet, dat 
er een meerderheid zal zijn voor de vorming van een ad hoc 
organisatie. Denemarken was nog een onzekere factor, maar 
de Deense Minister van Landbouw leek bij zijn bezoekook 
gewonnen voor de gedachte van plaatsing van deze activi
teiten in het kader van de OEEC. De Raad verklaart zich 
met de onderhavige stukken accoord. 
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